
Fra: Juliussen Beate[Beate.Juliussen@finnmarkssykehuset.no]
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Ungdomsrådet har ikke fått laget en felles høringsuttalelse, men to av medlemmene har sendt inn sine 
høringssvar, se vedlagt under. 
 
Med vennlig hilsen / Dearvvuođaiguin
Beate Juliussen
Administrasjonsleder og koordinator for ungdomsrådet /Hálddahushoavda
 
Finnmarkssykehuset / Finnmárkku Buohcciviessu
Tlf: +47 78 96 99 51
Mob: +47 900 38 119

 

 
Fra: Sol Andrea Hasselberg <sola.hasselberg@gmail.com> 
Sendt: onsdag 8. mars 2023 18:44
Til: Juliussen Beate <Beate.Juliussen@finnmarkssykehuset.no>
Emne: Re: Høring nedtak intensivnivå Kirkenes sykehus
 
Min mening om at intensivavdelingen i Kirkenes vurderes å bli lagt ned, synes jeg er helt forferdelig 
skremmende. En intensivavdeling er med på å redde liv som står i stor fare for å bli tapt, og handler kun 
om tid og gode nok ressurser for å bli reddet.  
I Finnmark har vi store avstander og mye vær. Hvis jeg hadde blitt akutt alvorlig syk og hadde trengt 
respirator og observasjon døgnet rundt, er det ikke praktisk å måtte reise gjennom hele fylket til 
Hammerfest (492 km avstand fra Kirkenes) for å få den hjelpen som er nødvendig. Og om det er dårlig 
vær, er det ikke sikkert at man kommer seg dit i det hele tatt. 
Intensivavdeling er en så viktig avdeling som ble opprettet i Kirkenes for en grunn, og gjør det bare 
skumlere å bo i Finnmark om den skal bli lagt ned. 
Det er mange gamle mennesker i Finnmark og øst-Finnmark som blir mye syke, om de trenger denne 
hjelpen og ressursene må de reise alt for langt fra familie, noe som er spesielt vanskelig når det er i en så 
sår situasjon som dette er i utgangspungtet. 
 
Alt i alt synes jeg det er utrolig skummelt, skremmende og fortvilende at dette i det hele tatt vurderes, 
og noe jeg er sterkt imot! Håper virkelig vi blir hørt og sett, fordi vi har like mye rett på god og nødvendig 
helsehjelp selvom vi bor i Finnmark (spesielt øst-Finnmark i denne situasjonen). Jeg tror at det kommer 
til å være mange som kommer til å flytte fra Kirkenes og Finnmark om dette skjer, grunnet frykt og 
bekymring i tilfelle familie, eller dem selv blir alvorlig syke. 
 
Mvh Sol Andrea
 
 

https://finnmarkssykehuset.no/om-oss/jobbe-i-finnmarkssykehuset


Fra: evelina <evelinasaeter@gmail.com> 
Sendt: torsdag 16. mars 2023 20:31
Til: Juliussen Beate <Beate.Juliussen@finnmarkssykehuset.no>
Emne: nedtak intensiv nivå Kirkenes Sykehus 
 
 

1. Befolkning og pasientsikkerhet: 
Det å redusere intensivkapasiteten vil redusere sikkerheten for befolkningen her. Det vil gå hart 
utover alle som bor her, og sikkerheten til pasienter ved sykehuset. Tenker også at det vil gå 
utover befolkningen ved at folk vil ha tilgang på et reelt sykehustilbud i nærheten av der de bor. 
Ledelse, utdanning, stabilisering og rekrutering: 
Det vil bli vanskelig og dyrt å rekruttere nye inn i sykehuset. Det blir å dyrt å sende pasienter til 
Tromsø, og vil også bli problematisk for Tromsø som for ansvar for enda flere pasienter. Det vil 
ikke være interessant for de som ønsker å bo i Kirkenes å utdanne seg som spesialsykepleier. 
HMS, klima og miljø: 
Kirkenes har ansvar for store deler av helsetilbudet i Finnmark og det vill ikke være bra å ta bort 
helsetilbudet her. Når det gjelder klima og miljø vil det ikke være reelt å sende alle pasienter til 
Tromsø med fly noe som vil skape store utslipp. I et HMS perspektiv vil det være dårlig politikk å 
sende de mest alvorlige syke med livstruende sykdom helt til Tromsø for å få hjelp, dette vil 
kunne føre til at pasienter dør under transport. 

 
2. I realiteten som forslaget foreligger vil dette være å legge ned kirkenes sykehus slik vi kjenner 

det i dag. Ved å ta bort noen av de viktigste funksjonene ved et sykehus vil gjøre det mye mindre 
attraktivt å bo i Sør-Varanger. 
 


